
Voorstel Preferente rammen: 

 

Het reglement aanpassen op de volgende punten: 

1. Fokwaarde voor groei als voorwaarde laten vervallen. 

Onderbouwing hiervoor: 

Ongeveer 10% van de leden doen mee met het weegprogramma, de rest 90 % doet hier dus niet aan 

mee. 

Het zou dus niet eerlijk zijn om 90% van de leden uit te sluiten om een preferente ram te kunnen 

krijgen 

2. Fokwaarde voor worpgrootte bijstellen, nu in het nieuwe systeem naar  0,00. 

Onderbouwing hiervoor: 

De fokwaarde worpgrootte voor premie en keur rammen is ook lager , het is niet handig om bij 

preferente rammen dit hoger te willen hebben. 

Het is al heel goed als rammen waar 3 jaargangen definitief van zijn ingeschreven nog op  een 

fokwaarde 0.00 staat(gemiddelde) 

3. De volgende voorstellen moeten na invoering in de database(NSFO) door de foktechnische 

commissie worden geëvalueerd en eventueel worden aangepast: 

Maximaal aantal ooien naar 25(1,5 jarige en oudere dieren) dit is een voorstel FTC verder inrichten. 

Maximaal aantal rammen naar 7(1,5 jarige en oudere dieren) dit is een voorstel FTC verder inrichten. 

Dochters minimaal 86 punten AV dit is een voorstel FTC verder inrichten. 

Zonen minimaal 87 punten AV dit is een voorstel FTC verder inrichten. 

4. Na de digitale beoordeling/vaststelling, ter plaatse een visuele beoordeling bij 

fokker/eigenaar (op 1 of meerdere bedrijven).  Met deze visuele beoordeling  uitgevoerd 

door een commissie is de bedoeling dat er geen preferente rammen komen die alleen uit een 

systeem komen maar ook visueel goed worden bevonden en daarna zijn predicaat in 

ontvangst  mag nemen. ( commissie samenstelling FTC over beraden) 

5. Tenslotte kan de fokker zelf dit predicaat Preferent aanvragen net zoals bij premie en keur 

ram het geval is, dan zal vervolgens in de database worden bekeken of de ram inderdaad in 

aanmerking komt voor dit predicaat om aan te vragen. 

 

 


